



Hotel ICON

Owned by PolyU

## Terms and Conditions of “Kid’s Culinary Workshop”

1. This offer is applicable to official website bookings with promotion code or through hotel reservation hotline.
2. This offer is only available on Saturday, Sunday & Public Holidays during The Market Brunch Period.
3. The Kid’s Culinary Workshop is from 1:45pm to 2:25pm.
4. The types of desserts in the workshop are determined by the chef on the day and cannot be changed.
5. This Kid’s Culinary Workshop offer is only available for limited quota, first come first served.
6. The Kid’s Culinary Workshop is applicable to children aged from 3 to 11 years old.
7. Kid’s Culinary Workshop has a maximum capacity of 10 participants, with each child required to be accompanied by an adult. Additional individuals beyond this limit will not be permitted.
8. The Market will inform guests if the workshop is overbooked; no exchanges or refunds will be provided.
9. Each brunch reservation is entitled to one complimentary cooking class slot for children. Extra children will be charged \$168+10% service charge per person.
10. Deposit is required. Reservation should be made at least 1 day in advance (cut-off time: 15:00).
11. This offer is not redeemable for cash or any other product.
12. Hotel ICON reserves the right to reject any booking based on restaurant business situation.
13. The offer is subject to change without prior notice.
14. In case of any disputes, Hotel ICON reserves the right to make the final decision.

### 「兒童甜品工作坊」之條款及細則

1. 工作坊適用於需通過官方網站使用優惠碼或經酒店預訂熱線預訂進行申請。
2. 工作坊適用於星期六、星期日和公眾假期的 The Market 早午餐時段。
3. 工作坊時間是從下午 13:45 到 14:25。
4. 工作坊甜品款式根據當日廚師選擇而定，不能更換。
5. 名額有限，先到先得。
6. 工作坊適用於 3 至 11 歲的兒童參加。
7. 工作坊班每次最多可容納 10 名參與者；每個兒童必須由 1 名成人陪同。
8. 如有出現超額預訂情況，The Market 將通知顧客；並不提供更換或退款。
9. 每個早午自助餐訂座只可享有一個免費的兒童甜品工作坊名額。額外的兒童將會每人收取港幣\$168 及加一服務費。
10. 參加者需要支付訂金，須至少提前 1 天預訂（截止時間：15:00）。
11. 工作坊優惠不可兌換現金或其他產品。
12. The Market 保留根據餐廳的業務情況拒絕預訂的權力。
13. 優惠細則如有變更，恕不另行通知。
14. 如有任何爭議，唯港薈保留最終決定權。

17 Science Museum Road,  
Tsim Sha Tsui East,  
Kowloon, Hong Kong  
香港九龍尖沙咀東部  
科學館道17號

T +852 3400 1000  
F +852 3400 1001  
www.hotel-icon.com